
S p r a w o z d a n i e 
 
 

Burmistrza Gminy i Miasta Czerwionka-Leszczyny z realizacji uchwal Rady Miejskiej 
za okres od 4 do  28 października 2004 r. 

 
 
Na Sesji Rady Miejskiej w dniu 1 października br. podjęto 8 uchwal wdraŜając je do 
realizacji. 
 
W okresie od 4 października br. wydałem między innymi zarządzenia dotyczące: 
 
- zbycia dwóch nieruchomości gruntowych niezabudowanych w drodze bezprzetargowej 

(obręb Leszczyny i obręb Czerwionka) związane z poprawą warunków zagospodarowania 
działki przyległej, 

 
- powołania  Miejskiej Komisji Wyborczej dla przeprowadzenia wyborów Rady Dzielnicy 

Czerwionka-Karolinka oraz Sołtysa Sołectwa KsiąŜenice, 
 
- sporządzenia spisów  wyborców zamieszkałych na terenie dzielnicy Czerwionka-

Karolinka oraz Sołectwa KsiąŜenice, 
 
- zmiany w planie etatyzacji OPS o ½ etatu na zadanie związane z uruchomieniem 

placówki opiekuńczo-wychowawczej wsparcia dziennego – świetlicy środowiskowej, 
 
- organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu obowiązków członków komisji przetargowej 

dla wyboru wykonawcy zadania : dowóz uczniów do Specjalnego Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego „Szkoły śycia” w Rybniku, 

 
- darowizny sprzętu poŜarniczego dla Ochotniczych  StraŜy PoŜarnych, 
 
- organizacji , składu,  trybu pracy oraz zakres obowiązków członków komisji przetargowej 

dla wyboru wykonawców następujących zadań: 
1) wyposaŜenie świetlicy szkolnej w Gimnazjum w Bełku, 
2) wyposaŜenie świetlicy szkolnej w SP KsiąŜenice, 
3) wyposaŜenie klasy zerowej w SP KsiąŜenice, 
4) wyposaŜenie świetlicy szkolnej w SP Bełk, 
5) wyposaŜenie świetlicy szkolnej w SP Szczejkowice, 
6) wyposaŜenie świetlicy szkolnej w SP Przegędza, 
7) wyposaŜenie klasy zerowej w SP Przegędza, 
Zadania realizowane w ramach Programu Aktywizacji Obszarów  Wiejskich. 

 
- odpłatnego korzystania z gruntów  Gminy przez Towarzystwo Pomocy im. Świętego 

Brata Alberta, 
 
- dzierŜawy gruntu pod uprawy rolne (obręb Leszczyny), 
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W okresie od ostatniej Sesji RM wydałem 4 zarządzenia w sprawie zmian w budŜecie gminy    
i miasta. 
Jedno dotyczyło zmian w układzie wykonawczym w związku z uchwałą Rady Miejskiej            
z dnia 1 października 2004 r. 
Pozostałe zaś obejmowały: 
- zmiany z dochodach i wydatkach związanych ze zwiększeniem dotacji celowych                   

z budŜetu państwa na kwotę łączną 56.540 zł, 
 
- przeniesienia środków z rezerwy budŜetowej na sfinansowanie zadań ustalonych przez 

Rady Dzielnic i  Rady Sołeckie w kwocie 98.600 zł 
 
- przeniesienia środków między paragrafami i rozdziałami w ramach działów klasyfikacji 

budŜetowej w celu sfinansowania dodatkowych zadań wskazanych przez dysponentów 
środków  w  kwocie  42.315 zł. 

 
Podjąłem po konsultacji z członkami Zespołu doradczego decyzje i ustalenia dotyczące 
między innymi: 
 
- konieczności dodatkowego zabezpieczenia środków na prowadzenie  „Akcji Zima” przez  

Zakład GKiM oraz  dofinansowanie komunikacji zbiorowej, 
 
- ogłoszenia przetargu na zbycie nieruchomości niezabudowanej (obręb Leszczyny                 

ul. Ks. Pojdy). Z uwagi za zapisy nowego Rozporządzenia  Rady Ministrów moŜliwym 
terminem przeprowadzenia przetargu dla zachowania procedury (terminów) jest I połowa 
stycznia 2005 r. 

 
- ogłoszenia publicznych przetargów ustnych na zbycie nieruchomości gruntowych, 
 
- konieczności uzupełnienia przez SRK S.A. wniosku dotyczącego przejęcia przez Gminę 

nieruchomości gruntowych połoŜonych w rejonie CZOK na terenie zlikwidowanej          
KWK „Dębieńsko” o  proponowaną formę przekazania Gminie w/w gruntów (odpłatnie, 
nieodpłatnie), 

 
- w związku z pismem Spółki „Salus” podtrzymującym wolę prowadzenia Domu Pomocy 

Społecznej przez Spółkę z załoŜeniem przystosowania obiektu na ten cel przez Gminę 
wystąpiłem do Starostwa Powiatowego z propozycją rozwaŜenia nieodpłatnego przejęcia  
od Gminy budynku po byłej balneologii z przeznaczeniem   na Dom Pomocy Społecznej  
(zadanie  obligatoryjne Starostwa) lub na realizację innych zadań własnych powiatu. 
Poleciłem dokonanie przez OPS analizy potrzeb w zakresie kierowania mieszkańców 
Gminy i  Miasta do domu pomocy społecznej, w tym celowości utworzenia Gminnego 
Domu Pomocy Społecznej (zadanie nie obligatoryjne Gminy). Analizę poleciłem dokonać 
biorąc równieŜ pod uwagę notatkę, która ukazała się w „Gościu Niedzielnym” o podjętych 
pracach przez Zakon Sióstr Najświętszej Marii Panny w Panewnikach w budynku po 
byłym szpitalu zakaźnym w Bełku równieŜ z przeznaczeniem na dom pomocy społecznej, 
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- zaakceptowałem  proponowaną przez Wydział IiR zmianę  trybu realizacji zadania: 

budowa targowiska w dzielnicy Czerwionka z propozycją omówienia tematu na 
posiedzeniu Komisji Działalności Gospodarczej równieŜ w kontekście toczącego się 
jeszcze postępowania związanego z wniesionym odwołaniem P. St. Grajnera w temacie 
związanym ze sprawami własnościowymi, 

 
- wyraziłem zgodę na przesunięcie terminu opracowania wieloletniego projektu zmiany 

organizacji ruchu w związku z realizacją zadania: budowa kanalizacji sanitarnej                    
w dzielnicy Leszczyny Stare, 

 
- ustaliłem, iŜ realizacja wniosku P. Stefania Skudrzyka w sprawie umorzenia opłaty na 

przyłącze kanalizacyjne wymagać będzie zmiany uchwały RM w temacie moŜliwości 
dokonywania umorzeń  przez Burmistrza. Po dogłębnej analizie tematu skieruję  stosowny 
projekt uchwały RM na Sesję RM, 

 
- poleciłem wystosować pismo do Ministerstwa Gospodarki z prośbą o jednorazową 

interpretację przepisów prawnych dotyczących uzupełnienia wpisu do ewidencji 
działalności gospodarczej. Do czasu otrzymania wyjaśnień poleciłem uzgodnić                     
z wnioskodawcami późniejszy  termin wydania zaświadczeń, 

 
- poleciłem przygotować materiał roboczy do analizy dotyczącej podjęcia uchwały                 

w sprawie podwyŜszenia czynszu  najmu mieszkań, 
 
- skierowałem pod obrady Rady Miejskiej projekty uchwał znajdujące się  w porządku 

obrad dzisiejszej Sesji RM. 
 
W okresie sprawozdawczym Kierownictwo Urzędu wzięło udział w naradach i spotkaniach        
z których na szczególną uwagę zasługują: 
 
- rozmowy z Dyrekcją GZLA Fundacji „Unia Bracka” w sprawie sytuacji, która 

wytworzyła się  w połowie października w Przychodni nr 2 w Czerwionce a dotyczyła 
zapewnienia opieki medycznej dla pacjentów oraz stanowiska GZLA Fundacji „Unia 
Bracka” w sprawie rezygnacji z prowadzenia działalności medycznej w tej przychodni. 
Temat omawiany przy udziale członków Komisji ds. Rodziny, Zdrowia i Opieki 
Społecznej, 

 
- rozmowy z Zarządem NZOZ „Medipoz” dotyczące planów rozwojowych Spółki, 
 
- narady wewnętrzne oraz z udziałem PEC-u a takŜe przedstawicielami  Zarządu 

„Ekofunduszu” z Warszawy w temacie realizacji zadania likwidacja ogrzewania 
piecowego w dzielnicy Leszczyny, 

 
- narady z projektantami oraz Starostą Powiatowym i Dyrekcją Zarządu Dróg Powiatowych 

mające na celu odstąpienie Zarządu Dróg od bezwzględnego warunku prowadzenia 
kolektorów sanitarnych poza pasem dróg powiatowych połoŜonych na terenie Bełku              
i Palowic, 
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- rozmowy z kierownictwem  Podstrefy KSSE w śorach oraz potencjalnymi nabywcami 

gruntu połoŜonego w podstrefie na terenie naszej Gminy. Przetarg odbył się 27.10.br.            
Z uwagi  jednak na konieczność zachowania obowiązujących procedur szczegóły będą 
podane na następnej Sesji, 

 
- rozmowy z nowym kierownictwem ING  Bank Śląski rejon w Rybniku z uzyskaniem 

deklaracji zainstalowania bankomatu w dzielnicy Leszczyny-Osiedle, 
 
- narady robocze ustalające tryb postępowania związany z utworzeniem na terenie Gminy         

i Miasta posterunku Państwowej StraŜy PoŜarnej i Pogotowia Ratunkowego.                    
W spotkaniach brali udział Komendant Komendy Miejskiej Policji w Rybniku, Starosta 
Powiatu Rybnickiego, Komendant PSP w Rybniku oraz przedstawiciele Gminy, 

 
- wziąłem udział w posiedzeniu Kapituły VI Edycji Nagrody „Czarny Diament”. Dwie 

firmy z naszego terenu „Multipak” i „Zower” zostaną uhonorowane tym prestiŜowym 
wyróŜnieniem, 

 
- wziąłem udział w posiedzeniu Samorządowego Zespołu d.s budowy autostrady A-1. 
 
Przedstawiciele Kierownictwa Urzędu wzięli udział w imprezach i spotkaniach 
środowiskowych z których naleŜałoby wymienić: 
 
- wizytę Pani Prezydentowej Jolanty Kwaśniewskiej oraz Księdza Arkadiusza Nowaka na 

terenie Gminy i Miasta, 
 
- wizytę przedstawicieli władz samorządowych i oświatowych miasta Jekabpils. Wzięli oni 

udział w uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej oraz spotkaniu z Panią 
Prezydentową, 

 
- powitanie Pani Stanisławy Fil, która osiedliła się na pobyt stały na terenie naszej Gminy                                                        

w ramach repatriacji Polaków z Kazachstanu, 
 
- rozpoczęcie roku akademickiego uczelni  rybnickiego Kampusu z udziałem rektorów 

trzech uczelni (Akademii Ekonomicznej, Uniwersytetu Śląskiego oraz Politechniki 
Śląskiej), 

 
- uroczyste spotkanie zarządców ogródków działkowych całego rejonu rybnickiego               

w Rybniku. Za najlepsze ogródki działkowe uznano Ogród „Pod Dębami” w dzielnicy 
Leszczyny. Indywidualnie przedstawiciele w/w Ogrodu zajęli I miejsce – Andrzej Papaj         
z Ŝoną i IV miejsce -  Stanisław Huk, 

 
- inauguracja w Szkole Podstawowej nr 6 w Czuchowie rozgrywek ligi młodzieŜowej             

w kategorii kadetów o mistrzostwo województwa śląskiego w sezonie 2004/2005 w piłce 
ręcznej, 
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- obchody Dnia edukacji Narodowej w placówkach oświatowych Gminy i Miasta oraz 
Zespole Szkół, 

 
- uroczystości w Łaziskach związane z wręczeniem Medali Komisji Edukacji Narodowej, 

Nagród Ministra Edukacji Narodowej i Sportu oraz Nagród Śląskiego Kuratora Oświaty, 
 
- uroczyste spotkanie w Rybniku z okazji Dnia Niewidomego, 
 
- koncert w Kościele parafialnym w dzielnicy Leszczyny „Testimonium-Multimedia”             

w ramach „Pofestiwalowego śpiewania” KANAAN 2004, 
 
- wystawa w MOK w dzielnicy Czerwionka „Gobelin i haft”, 
 
- biesiada ZNP w KsiąŜenicach, 
 
- udział przedstawicieli Gminy w zawodach straŜackich jednostek OSP z terenu Gminy          

i Miasta, 
 
- wręczanie stypendiów dla uczniów i studentów z terenu naszej Gminy w części 

sfinansowanych ze środków budŜetu Gminy,  w części zgromadzonych przez Fundusz 
Lokalny „RamŜa” 

 
- poświęcenie autobusu do dyspozycji niepełnosprawnych korzystających z Ośrodka 

Caritas Archidiecezji Katowickiej w Knurowie. 
 
 


